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سرمقاله
E d i t o r i a lفرهاد اشراقی

خبری از حضور مربی خوب خارجی نیست که نیست
اگر در حال حاضر دو تیم در فوتبال ایران نیاز به مربی خارجی داشته باشند، 
این دو تیم پرسپولیس و سپاهان هستند. حتی تراکتور هم که فصل عذاب آوری 
را پشت  سر گذاشت، با ساغلام بهتر شد ولی در مجموع تعداد مربیان خارجی 
لیگ برتر خیلی کم است و این روزها فقط همین ساغلام ترکیه ای را در فوتبال 
کشورمان داریم. همین چند سال قبل که امثال برانکو و استراماچونی در لیگ 
ایران بودند، سطح بازی ها به مراتب بالاتر بود اما امسال شاهد بودیم که خبری 
از تاکتیک و برنامه تیمی در اکثر تیم های لیگ برتری نیســت و بســیاری از 
مسابقات را به زور می شد در تلویزیون تماشا کرد. با توجه به طرز فکر مدیران 
لیگ برتری بعید اســت آنها برای فصل آینده هم سراغ مربیان خوب خارجی 
بروند. البته یک دلیل عمده این مسئله بالا رفتن قیمت ارز است ولی اگر قرارداد 
بعضی از مربیان ایرانی را بررسی کنیم، می بینیم که جذب آنها برای یک باشگاه 

دولتی از جذب مربی خارجی هم بیشتر آب خورده است!
 

به طور طبیعی مربیان درجه یک و حتی درجه ۲ اروپایی به ایران نمی آیند 
اما در سال های گذشته مربیان خوبی مثل برانکو، کالدرون، استراماچونی، 
شــفر، دنیزلی، کی روش و... وارد این فوتبال شده اند که تأثیر خود را هم 
گذاشــته اند. قبل از آنها هم امثال اســتانکو و ایویچ را داشتیم که مربیان 
صاحب سبکی بودند اما با مشاهده لیگ برتر کاملاً ضعف فنی تیم ها و جای 
خالی مربیان خارجی مشهود است و انگار قرار نیست اتفاق خاصی هم رخ 
بدهد. اگر ما سرمایه هایی چون محرم نویدکیا، مجتبی جباری، پیروز قربانی 
و... را در کنار مربیان خوب خارجی قرار بدهیم، مسلماً فردای این فوتبال 
را ســاخته ایم و البته ســطح فنی فوتبال مان هم افزایش پیدا می کند اما 

متأسفانه چنین تفکری در اکثر مدیران فوتبال ایران وجود ندارد. 

 سه شـنبه 27 ارديبهشت 1401 ـ  سـال بیست وپنجم
تومـان  8000 ـ   8صفحـه  ـ   7134 شـماره 

 حسین زاده مرا 
یاد عزیزی می اندازد

نقل و انتقالات کم کم گرم می شود 

بازیکن مدنظر پرسپولیس در آستانه استقلالی شدن
باشگاه پرسپولیس: 

وـر مربی خارجی  حض
اصلًا صحت ندارد

 گل محمدی به درویش: 
۲ سال دیگر قرارداد 
دارم و با قدرت می مانم!
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پايان مرحله مقدماتي واليبال جام باشگاه هاي آسيا  
صعود پیكان از دور گروهي با صدرنشیني

تیم پیکان تهران با کسب ســومین پیروزي به مرحله یک چهارم نهایي 
والیبال باشگاه هاي آسیا صعود کرد. این تیم در آخرین دیدار خود از جام 
باشگاه هاي والیبال آسیا مقابل ناخون راتچاسیماي تایلند به میدان رفت 
و با حساب ۳-یک )۲۵ بر ۲۳، ۲۳ بر ۲۵، ۲۵ بر ۱۸ و ۲۵ بر ۱۳( پیروز شد. 
پیمان اکبري، سرمربي پیکان در این مسابقه با بازیکنان ذخیره خود مقابل 
نماینده تایلند قرار گرفت و ستاره هایي چون سعید معروف، محمد موسوي، 
اروین انگاپت و نیمیر عبدالعزیز بیشتر استراحت کردند. بر این اساس پیکان 
با کسب ۳ پیروزي مقابل گاز جنوب عراق، سانتوري سانبردز ژاپن و ناخون 
راتچاسیماي تایلند به عنوان صدرنشین گروه A به مرحله یک چهارم نهایي 
مســابقات صعود کرد. پیکان ایران، سانتوري ژاپن، ناخون راتچاسیماي 

تایلند و گاز جنوب عراق تیم هاي اول تا چهارم گروه A هستند. 
آخرین وضعیت خارجي هاي استقلال   

کوین یامگا، رودي ژستد و آمانوف یک فصل دیگر هم با استقلال قرارداد 
دارند و طبعاً اگر مجیدي آنها را بخواهد، ماندني مي شوند اما قرارداد سیلوا 
در پایان همین فصل تمام مي شود و باید دید کادر فني چه تصمیمي در 
مورد او مي گیرند؟ در میان ۴ بازیکن خارجي استقلال عملکرد یامگا بهتر 
از همه بود اما فرهاد از همه آنها راضي است و به همین دلیل احتمال اینکه 
هر ۴ نفر فصل آینده هم بمانند، زیاد است. حتي شنیدیم مجیدي مي خواهد 
در بازي هاي آینده از آمانوف هم در ترکیب اصلي استفاده کند چراکه فوتبال 
او را قبول دارد. سیاست فرهاد به طور کلي حفظ اسکلت اصلي استقلال 
اســت اما او قصد تقویت تیمش را هــم دارد و بازیکنان جدیدي را جذب 
خواهد کرد.  یامگا امســال ۱۰ گل براي استقلال زد و ژستد هم در دربي 
برگشت گل مهمي را براي آبي ها به ثمر رساند هر چند سطح توقعات از او 
که رزومه بسیار خوبي دارد، خیلي بالاست و شاید ابتداي فصل خیلي ها 

فکر مي کردند ژستد ۱۰ گل بزند نه یامگا. 
تأكيد دوباره استقلالي ها   

حسین  زاده اخطار نگرفته و پنج شنبه مي تواند بازي كند 
در حالي که صبح یک شنبه این خبر مطرح شد که امیرحسین حسین  زاده 
نمي تواند استقلال را در بازي با آلومینیوم همراهي کند، مسئولان باشگاه 
اســتقلال همچنان معتقدند چنین مسئله اي صحت ندارد و این بازیکن 
اجازه همراهي آبي پوشــان پایتخت را خواهد داشــت. مدیریت باشگاه 
استقلال معتقد است حسین  زاده در مسابقه هفته شانزدهم مقابل هوادار 
کارت زرد نگرفت. در گزارش کمیته انضباطي هم اگرچه به این مســئله 
اشاره شــده بود که آن حرکت مستحق دریافت کارت زرد بود ولي دادن 
کارت هاي زرد و قرمز جزو وظایف داور است و هیچ ارگان دیگري نمي تواند 
به یک بازیکن اخطار یا کارت قرمز بدهد. اســتقلالي ها مي گویند کمیته 
انضباطي جریمه نقدي براي حسین  زاده در نظر گرفت ولي این بازیکن ۴ 

اخطاره نشده و پنج شنبه مي تواند مقابل آلومینیوم بازي کند. 
دستیار سابق كی روش، سرمربی جدید نیجریه  

پسیروی پرتغالی و دستیار سابق کارلوس کی روش در رئال مادرید هدایت 
تیم ملی نیجریه را برعهده گرفت و جانشین اگواوون شد.

در حالي که سه هفته تا پایان فصل باقي  مانده اما از هم اکنون گمانه زني بر سر 
نقل و انتقالات تابستاني قرمزها آغاز شده است. اخبار غیررسمي حاکي از آن 
است که پرسپولیس با دانیال اسماعیلي فر مدافع راست سپاهان براي فصل 
آینده به توافق رسیده و قرار است این بازیکن به عنوان یکي از اولین خریدهاي 
این تیم در تابستان معرفي شود.  اسماعیلي فر در حالي قرار است به پرسپولیس 
بیاید که قرمزها در این پست رامین رضاییان را نیز در اختیار دارند. این بازیکن 
که در زمســتان با جدایي از الدحیل راهي پرسپولیس شد، در پایان فصل به 
پایان قرارداد 6 ماهه اش با پرســپولیس مي رسد و طبیعتاً طرفین براي ادامه 
همکاري با یکدیگر به توافق جدید نیاز دارند و این در حالي است که باشگاه 
پرســپولیس تاکنون مذاکره اي براي تمدید قرارداد این بازیکن انجام نداده 
است.  در مورد رضاییان این بحث مطرح است که او در بازگشت به پرسپولیس 

نتوانســته رضایت گل محمدي را جلب کند و این احتمال وجود دارد که این 
بازیکن در پایان فصل از جمع قرمزها جدا شده و دوباره به لیگ ستارگان قطر 
بازگردد. پست اینستاگرامي جدید او با این مضمون که چیزي که مي خواستم 
نشد ولي...!، باعث شده گمانه زني ها درباره احتمال جدایي او از پرسپولیس، 
بیشتر از قبل مطرح شود. هر چند سناریوي دیگري نیز به گوش مي رسد که 
با توجه به اینکه رضاییان در بخش دفاعي عملکرد خوبي ندارد و بیشــتر در 
کارهــاي هجومي عملکرد بهتري دارد، به یک خط جلوتر رفته و در پســت 
هافبک یا وینگر راست به تیمش کمک کند.  فعلاً که بازار گمانه زني و شایعات 
نقل و انتقالاتي داغ شــده و بازیکنان سرشناس در بازار شایعات به تیم هاي 
مختلفي لینک شده اند. باید دید در نهایت گل محمدي این بازیکن را مي خواهد 

و یا اینکه جدایي رامین از پرسپولیس خیلي زود قطعي خواهد شد. 

هفته قبل بود که بعد از کسب مدال تاریخساز یکتا جمالي در رقابت هاي وزنه برداري 
جوانان جهان به یک باره اعلام شد او هتل تیم ملي ایران را ترك کرده و خبري از او 
در دسترس نیست. اتفاقي که به یک ماجراي خبرساز در ورزش ایران تبدیل شد 
و حواشــي زیادي به دنبال داشــت.  بعد از این اتفاق گمانه زني هایي درخصوص 
پناهندگي او مطرح شد و بعد از گذشت چند روز مشخص شد که او به کشور آلمان 
پناهنده شده است. جمالي مي گوید؛ به دلیل شرایط سختي که در ایران داشته، 
تصمیم گرفته به آلمان مهاجرت کند. او مي گوید امکانات در تیم ملي وزنه برداري 
بانوان ایران به قدر کم بود که ما مجبور مي شدیم از خانه براي اردوهاي خود غذا 
بیاوریم. این در حالي اســت که افتخارات به دست آمده را مسئولان فدراسیون 
وزنه برداري به نام خود مي نوشتند. آنها مدعي بودند شرایط فعلي زندگي خود را 
هم مدیون ما هستید! اما او درخصوص فرارش از هتل تیم ملي روایت عجیبي دارد. 

جمالي در این خصوص مي گوید: »در تمام طول این سفر یک نفر از سوي فدراسیون 
وزنه برداري مأمور مراقبت از من بود تا فرار نکنم اما یک روز وقتي او خواب مانده بود 
و من براي صرف صبحانه به رستوران هتل رفته بودم، به بهانه اینکه باید با خانواده ام 
صحبت کنم، به مربي ام گفتم باید به محوطه بیرون از هتل بروم که از همین فرصت 
استفاده کرده و سریع سوار ماشیني که هماهنگ شده بود، شدم. بعد از آن هم با 
توجــه به هماهنگي هایي که انجــام داده بودم، راهي آلمان شــدم.«  او در ادامه 
درخصوص خانواده اش گفت: »وابستگي بسیاري به آنها داشتم اما قول مي دهم در 
آلمان براي آنها افتخارآفریني کنم و حتي در زندگي کمک حال شان باشم.«  به این 
ترتیب با اظهارات جمالي، پرونده ناپدید شــدن او رسماً بسته شد تا یکي دیگر از 
ورزشکاران ایران پناهنده شود. باید منتظر ماند و دید واکنش فدراسیون وزنه برداري 

ایران به این ادعاهاي عضو سابق تیم ملي ایران چه خواهد بود. 

دراگان اسکوچیچ، ســرمربي تیم ملي فوتبال روز 
گذشته در جلسه با مســئولان فدراسیون فوتبال 
حاضر شــد. او در جمع خبرنگاران درباره شرایط 
جسماني خود پس از عمل جراحي گفت: »خدا را 
شــکر همه چیز خوب اســت. چند ســال بود که 
مي خواســتم ایــن جراحــي را انجــام بدهم که 
خوشبختانه با موفقیت انجام شد و حالم خوب است. 
از تمامي کساني که جویاي احوال من بودند، تشکر 
مي کنم.«  ســرمربي تیم ملي در مورد جلســه با 
استیلي گفت: »موضوع جلسه درباره اردوهاي آینده 
تیم ملي بود. دو طرف در رابطه با جزئیات صحبت 
کردیم و نظرات دوستان را شنیدم تا بتوانیم برنامه 
درســتي براي بازي ها و اردوهاي پیش رو داشــته 
باشیم.«  اسکوچیچ در مورد دستیارهاي جدیدش 
عنوان کرد: »در یکي، دو روز آینده درباره آنها بیشتر 
صحبت خواهم کرد. قرار است با هماهنگي که انجام 

شده، به کادر فني اضافه شوند.«  سرمربي تیم ملي 
کشورمان درباره بازي دوستانه مقابل کانادا گفت: 
»در حال حاضر کانادا با شرایطي که موجود است، 
بهترین گزینه براي آماده سازي تیم ملي براي جام 
جهانــي  به شــمار مــي رود. البته خدا را شــکر 
هماهنگي هاي کامل انجام شــده و این بازي انجام 
خواهد شــد. در ادامه امیدواریم بتوانیم با تیم هاي 
دیگري هم بازي کنیم.«  او در مورد بازي هاي تیم 
ملي در دو پنجره فیفادي اظهار داشت: »اگر از من 
مي پرســید از این دو پنجره راضي هســتیم و اگر 
بتوانیــم بازي هاي مهمي را هماهنگ کنیم، قطعاً 
مفید خواهد بود.«  اســکوچیچ در مورد مقایســه 
آماده ســازي در جام جهاني  قبل و این جام جهاني  
بیان داشت: »نمي شود این دو جام جهاني  را با هم 
مقایسه کرد. این جام جهاني  شرایط خود را دارد و 

سعي مي کنیم با برنامه پیش برویم.« 

رضا اسدي، هافبک دفاعي پرسپولیس که در تابستان گذشته و 
بعد از کش و قوس هاي فراوان به پرسپولیس آمد، در این فصل آن 
بازیکني که هواداران این تیم انتظار داشتند، نبود و همین موضوع 
باعث شــد انتقادات از این بازیکن بسیار زیاد شود. طي روزهاي 
گذشته، خبري مبني بر پیشنهاد یک میلیون و ۸۰۰ هزار دلاري 
تیم بوریرام تایلند براي دو فصل به اسدي منتشر شد و نزدیکان 
این بازیکن هم رســیدن این پیشنهاد را تأیید کردند. رضا که در 
پایان این فصل قراردادش با پرسپولیس تمام مي شود، وضعیت 
نامشخصي دارد و خیلي ها معتقدند این بازیکن اولین جداشده 
سرخپوشان خواهد بود.  خود رضا در گفت وگوي خود با خبرورزشي 
اعلام کرد؛ پیشــنهاد بوریرام به او رسمي است و حتي مذاکرات 
جدي هم در این زمینه صورت گرفته ولي شماره ۸ پرسپولیس 
هنوز هیچ قراردادي را به صورت رسمي امضا نکرده است. در واقع 
اسدي هنوز براي رفتن به تایلند و امضاي قرارداد با بوریرام تصمیم 
قطعي خود را نگرفته و از تایلندي ها درخواست کرد تا چند روزي 
به او فرصت دهند و بعد از آن رضا پاسخ نهایي خود را به این باشگاه 

تایلندي بدهد.  این درحالیســت کــه این بازیکن طبق قانون از 
نیم فصل مي توانست حتي با هر تیمي که دوست دارد، پیش قرارداد 
ببنــدد و توافق کند. رضــا بدش نمي آید یک فصــل دیگر در 
پرســپولیس بماند و علاقه خود را براي تمدید قرارداد به گوش 
مدیران پرسپولیس و یحیي گل محمدي رسانده است. شماره ۸ 
سرخپوشان که خانواده اي پرسپولیسي هم دارد، به نوعي منتظر 
پیشنهاد تمدید قرارداد از سوي باشگاه پرسپولیس است تا پاي 
میز مذاکره با مدیران پرســپولیس بنشیند.  با وجود ابراز علاقه 
اسدي براي ماندن، باشــگاه پرسپولیس هیچ پیشنهادي براي 
تمدید قرارداد به او نداده و هیچ صحبتي بین طرفین انجام نشده 
است. حتي یحیي گل محمدي هم که باید نظر نهایي را درخصوص 
ماندن یا جدایي اسدي بدهد، صحبتي انجام نداده و تا این لحظه 
وضعیت شماره ۸ پرسپولیس نامشخص است. این درحالي است 
که پرسپولیس به نفراتي مثل میلاد سرلک، مهدي ترابي و احسان 
پهلوان پیشنهاد تمدید قرارداد داده ولي در مورد سایر نفراتي که 

قراردادشان به پایان مي رسد، شرایط متفاوت است. 

یحیي، رامین را نمي خواهد؟ جمالي : به مربي گفتم باید از هتل خارج شوم و فرار كردم!

امیدوارم با تیم هاي دیگري هم بازي كنیم 
اسكوچيچ: كانادا بهترين تيم براي بازي تداركاتي است ولي...  

پرسپولیس هیچ پیشنهادي براي تمدید قرارداد  نداده است!
با وجود ابراز علاقه اسدي براي ماندن

حناي اين آدم ها ديگر رنگي ندارد 

احمدي : نوري فر  دنبال دیده شدن است 

علي دایي که چند ســالي است از مستطیل سبز دوري کرده و ترجیح داده در 
موضوعات اجتماعي حضور پررنگ تري داشته باشد، هفته گذشته در دفترش 
میزبان عادل فردوســي پور بود. این دیدار و ملاقات بدون برنامه ریزي خاص و 
به دور از هیاهوي رسانه اي اتفاق افتاد و دوستان نزدیک هر دو طرف هم سعي 
کردند زیاد روي این ملاقات مانور ندهند اما پیگیري هاي خبرنگار خبرورزشي 
مشخص کرد دایي و فردوسي پور چند ساعتي را در کنار هم سپري کردند و در 
خصوص مسائل ورزشي و اجتماعي کشور گپ زدند.  در این ملاقات فردوسي پور 
از دایي خواســت برخلاف سال هاي گذشته که به پیشنهاداتش جواب منفي 
مي داد، این بار به نیمکت یکي از تیم ها برگردد و تأکید کرد حضور چهره اي مثل 
دایي مي تواند لیگ را جذاب تر کند. دایي هم ابراز امیدواري کرد اتفاقاتي رقم 
بخورد تا عادل فردوسي پور به خاطر درخواست اکثر مردم، بتواند بازي هاي تیم 
ملي در جام جهاني  را گزارش کند.  در پایان این دیدار صمیمانه و دوستانه، دایي 

و فردوسي پور همراه با دوستان مشترك شان عکس هایي به یادگار گرفتند. 

شجاع خلیل  زاده مدافع تیم ملي فوتبال کشورمان متولد ۲۴ اردیبهشت ۱۳6۸ 
در مازندران است. شجاع که بعد از اتمام لیگ قطر به ایران آمده، یک شنبه شب 
توسط دوستانش سورپرایز شد و آنها جشن تولد کوچکي براي مدافع تیم ملي 
گرفتند. در این دورهمي خصوصي سروش رفیعي صمیمي ترین دوست فوتبالي 
شجاع هم به همراه خانواده حضور داشت و حسابي براي رفیق خود سنگ تمام 
گذاشت. سیامک نعمتي هافبک پرسپولیس که در مدت زمان حضور شجاع در 
این تیم هم اتاق خلیل  زاده بود، تنها نماینده از اعضاي پرسپولیس در جشن تولد 
شجاع بود و خبري از سایر بازیکنان پرسپولیس نبود اما عمده مهمانان شجاع 
را استقلالي ها تشکیل دادند. حامد حدادي ستاره تیم ملي بسکتبال ایران که 
به شــدت استقلالي است، یکي از مهمانان تولد شجاع بود و نفراتي مثل امید 
ابراهیمي، روزبه چشمي و داریوش شجاعیان هم سه فوتبالیست دیگري بودند 
که در این مهماني شــرکت کردند تا تعداد استقلالي هاي حاضر در این جشن 
تولد به چهار نفر برسد. بعد از صرف شام هم دوستان شجاع هدایاي خود را به 
او دادند و بازیکن محبوب دراگان اسکوچیچ هم شمع تولد خود را فوت کرد و 

کیک تولدش را برید و وارد سال جدیدي از زندگي خود شد. 

مجري و گزارشــگر مطرح کشــور پاســخ 
صحبت هاي معاون باشگاه استقلال را داد. 
محمدرضا احمدي مجري برنامه فوتبال برتر 
موقع پخش بازي هاي هفته بیســت و هفتم 
لیگ برتر و بعد ازتقریباً قطعي شدن قهرماني 
استقلال گفته بود به هواداران استقلال بابت 
قهرماني تبریک مي گویم ولي بر اساس ادعاي 
کامراني فر که گفته بود ملاك براي قهرماني 
تیم ها در لیگ تفاضل گل است، آبي ها به یک 
امتیــاز دیگر نیاز دارند تا قهرماني شــان را 
مسجل کنند ولي بر اساس گفته هاي سهیل 
مهدي قهرماني استقلال قطعي است. همین 
صحبت ها باعث شــد باشــگاه استقلال به 
حرف هــاي احمدي واکنش نشــان دهد و 
بیانیه اي تند صادر کنــد. معاون ارتباطات 
باشگاه استقلال با اعتراض به اظهارات مجري 
برنامــه پخش زنــده فوتبال برتر در شــب 
قهرماني تیم اســتقلال، از وي خواســت از 
هواداران میلیوني این تیم عذرخواهي کند. 
محمد نوري فر درباره صحبت هاي محمدرضا 
احمدي روي آنتن شــبکه۳ بعد از مسجل 
شدن قهرماني تیم استقلال گفت: باید همان 
شــب یا دیروز به اظهارات ایشــان اعتراض 

مي کردیم اما نخواستیم ساعت هاي شیرین 
بعد از قهرماني را با این بحث ها تحت تأثیر قرار 
بدهیــم. آقاي احمدي بارها ثابت کردند که 
طرفدار کدام تیم هستند. دو سال قبل صداي 
ایشان هنگام کري خواندن براي استقلالي ها 
در پشت صحنه برنامه پخش زنده لو رفت و 
براي اینکه گاف به آن بزرگي را جمع کنند، 
به ســراغ دوستان استقلالي خود رفتند تا با 
چند اســتوري حمایتي اعتراض گسترده 
هــواداران اســتقلال را جمع وجور کنند. از 
طرفي دیگــر بارها از قول بعضي از مهمانان 
دعوت شده به این برنامه شنیدیم که گفتند 
در جریان مسابقات اســتقلال در استودیو 
بعضي ها بــا چه هیجاني پیگیر شکســت 
اســتقلال بوده اند. همچنین معاون باشگاه 
استقلال مدعي شد هیچ کدام از اعضاي این 
باشــگاه دیگر در برنامه فوتبال برتر حاضر 
نخواهند شد و به نوعي این برنامه را تحریم 
خواهند کرد. همین موضوع باعث شد به سراغ 
محمدرضا احمدي برویم تا صحبت هاي او را 
در خصوص بیانیه باشگاه استقلال بشنویم. 
احمدي در گفت وگو با خبرورزشي گفت: من 
همان شــب و موقع پخش زنده بازي ها اولاً 

قهرماني استقلال را به این تیم و هوادارانش 
تبریک گفتم. ثانیاً حرف هایي که مطرح کردم 
عیناً صحبت هاي آقایان کامراني فر و مهدي 
بود. فوتبال بهانه اي است براي با هم بودن و 
چقدر خوشحالم عاشق رشته اي هستیم که 
مي تواند به بهترین شکل ممکن معني با هم 
بودن را براي ما تعریف کند. من خدا را شکر 
مي کنم که به بهانه شغلي که دارم مي توانم با 
خیلي از مردم در ارتباط باشم. در رسانه ملي 
همه تیم ها، همه رنگ ها و همه اشخاص قابل 
احترام هستند و فرقي بین آنها نیست. ما همه 
مردم و همه طرفداران تیم ها را دوست داریم 
ولي اصلًا قرار نیست که به واسطه این احترام 
و علاقه متقابل مردم به رســانه ملي، اجازه 
دهیم هر کس به واسطه حضور در یک تیم 
بزرگ یا پرطرفدار هر حرفي که دلش خواست 
بزند و ما هم چیزي نگوییم. بعضي ها احساس 
مي کنند که هر چیزي دل شــان خواســت 
مي توانند بگویند و کســي هم نیســت که 
جواب شــان را بدهد. در صورتي که این طور 
نیســت و این افراد نباید به خودشان اجازه 
دهند در مورد هر چیــزي و هر کس حرف 
بزننــد. ایــن آدم ها همیشــه بــه دنبال 

حاشیه سازي و انجام کارهاي غیر عاد هستند 
و مي خواهند دیده شوند. این آقا مي خواهد با 
این کارها براي خودش محبوبیت و مقبولیتي 
دست و پا کند ولي نمي داند که دیگر حنایش 
رنگــي ندارد و حتي در بیــن خودي ها هم 
مقبولیت ندارد. شــک نکنید زمان خیلي 
چیزها را مشخص مي کند و این افراد مي روند 
و تیم ها باقي خواهند ماند. بهتر اســت این 
دوســتان خود واقعي شان باشند و نخواهند 
خودشان را پشت  فرد یا جریاني قایم کنند. 
بهترین قاضي مردم هســتند و همیشــه 

ن  شــا د خو
مي دانند که چه 

دروغ  کســـــي 
مي گوید و چه کسي 

حرف راست مي زند. اگر 
بعضي وقت ها آدم حرفي 

نمي زند یا جوابي نمي دهد به 
این خاطر نیســت که چیزي 

براي گفتــن وجود ندارد، بلکه به 
این دلیل اســت که طــرف مقابل 

کوچک است و ارزش جواب دادن ندارد. 


